
 

 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 
 

2016. augusztus 9-én, kedden 9:00 órakor  
megtartott rendkívüli ülésének 

 
jegyzőkönyve 

 
 

 
160/2016. (VIII. 09.) határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 
161/2016. (VIII. 09.) határozat a napirendi pontokr ól 
162/2016. (VIII. 09.) határozat Lehoczky Enik ő és Lévainé Apagyi Erika Humánügyi Bizottságba 
történ ő megválasztásáról 
163/2016. (VIII. 09.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzat törzskönyvi nyilvántart ásának 
módosításáról 
164/2016. (VIII. 09.) határozat az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal alapító okiratának 
módosításáról 
165/2016. (VIII. 09.) határozat az Őrbottyáni Gazdasági és M űszaki Ellátó Szervezet alapító 
okiratának módosításáról 
166/2016. (VIII. 09.) határozat a M űvelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán alapító okiratának 
módosításáról 
167/2016. (VIII. 09.) határozat a szakorvosi nap tá mogatásáról 
168/2016. (VIII. 09.) határozat a „konténer beszerz és tanterem céljára” tárgyban kiírt beszerzési 
eljárással kapcsolatban. 
169/2016. (VIII. 09.) határozat a „Nemzeti Szabadid ős – Egészség Sportpark Program” cím ű 
program keretében meghirdetett pályázatról 
170/2016. (VIII. 09.) határozat az „Adósságkonszoli dációban nem részesült települési 
önkormányzatok fejlesztéseinek támogatása” pályázat ról 



1 

Jegyzőkönyv 
 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. augusztus 9-én, kedden 9:00 
órakor kezdődő rendkívüli üléséről. 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme   (2162 Őrbottyán, Fő út 63.) 

Jelen vannak: Kmetty Károly polgármester 

 Benedek Éva képviselő 

 Cserepka András képviselő  

 Csernákné Szoboszlai Szilvia képviselő 

 Dékány András képviselő 

 Lehoczky Enikő  képviselő 

 Kollár Sándor képviselő 

 Szabó István Ferenc alpolgármester 

 Gállné Mezősi Szilvia jegyző 

 Kiskuti Petra aljegyző 

 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 

 Juhász Bálint    pályázati referens 

 Ponekker Diána   Gamesz 

 Lévainé Apagyi Erika  külsős tag 

 Vincze Alexandra jegyzőkönyvvezető 

  

Igazoltan távol: Kiss László képviselő 

 

NAPIRENDEK 

Nyílt ülés keretében: 

1. Bizottsági tagok megválasztása  

2. Törzskönyvi nyilvántartás és alapító okiratok házszámváltozás miatti módosítása 

3. Szakorvosi nap támogatása 

4. Konténer bérlése tanterem kialakítás céljából 

5. Döntés pályázat benyújtásáról 

6. Egyebek 

Kmetty Károly  polgármester: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 
fővel van jelen, határozatképes. Kiss László jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen, igazoltan van 
távol. Hitelesítőnek Lehoczky Enikő képviselőt kérem fel.  

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyz őkönyv hitelesít ő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 160/2016. (VIII. 09.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. augusztus 9-én, kedden 9:00 órakor 
tartandó rendkívüli ülése jegyzőkönyvének hitelesítőéül Lehoczky Enikő képviselőt választja.  
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Kmetty Károly polgármester: A napirendi pontok előtt szeretném a testületnek bemutatni a hivatal 
illetve a GAMESZ egy-egy új munkatársát, Ponekker Diánát és Juhász Bálintot. Megkérem őket, hogy 
egy pár mondatban mutatkozzanak is be. 

Ponekker Diána, Gamesz:  Idén végeztem a Budapesti Műszaki és Gazdasági Egyetemen, okleveles 
építőmérnök vagyok település szakirányon, illetve egy évvel ezelőtt végeztem szintén a BME-n 
alkalmazott közgazdászként. Gyakornokként az EuroAszfalt Kft-nél dolgoztam az M0-s építésén és 
földmérő laborban, idén pedig egy kisebb cégnél végeztem pénzügyi feladatokat. Bízom benne, hogy 
képesítésemmel és ötleteimmel hozzájárulhatok ahhoz, hogy Őrbottyán szebb és élhetőbb legyen. 

Juhász Bálint pályázati referens: 2005-ben végeztem a Károly Róbert Főiskolán, majd a Pro Régió 
Ügynökséghez kerültem, pályázati koordinátor voltam, feladatom a pályázatok előrehaladásának a 
segítése volt és a kapcsolattartás. 2010-ben úgy döntöttem, hogy pályázat írással szeretnék 
foglalkozni. Az elmúl időszakban főleg az  önkormányzatok feladatellátásához kapcsolódó 
fejlesztésekkel kapcsolatos pályázatokkal foglalkoztam. Most július 1-jétől pedig, pályázati 
referensként az a célom, hogy Őrbottyán minél több pályázaton tudjon nyerni, minél több fejlesztés 
valósulhasson meg a településen.  

Kmetty Károly polgármester:  A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele, módosító 
javaslata? Ha nincsen, akkor, aki elfogadja a napirendi pontokat, az kérem, hogy kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület a napirendi pontokról 8 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az  alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 161/2016. (VIII. 09.) határozata a 
napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. augusztus 09-én, kedden 9:00 órakor 
tartandó rendkívüli ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében:  

1. Bizottsági tagok megválasztása  
2. Törzskönyvi nyilvántartás és alapító okiratok 

házszámváltozás miatti módosítása 
3. Szakorvosi nap támogatása 
4. Konténer bérlése tanterem kialakítás céljából 
5. Döntés pályázat benyújtásáról 
6. Egyebek 

1. napirendi pont: Bizottsági tagok megválasztása  

Kmetty Károly polgármester:  A legutóbbi testületi ülésen döntött arról a Képviselő-testület, hogy 
összevonja a Humánügyi Bizottságot és Kulturális és Sport Bizottságot. A Humánügyi bizottság 
elnökével egyeztetve  Lehoczky Enikőt, mint rendes jogállású képviselőt és Lévainé Apagyi Erikát mint 
külsős bizottsági tagot javaslom  a Humánügyi Bizottságba. Enikő  elfogadod-e a jelölést? 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Igen, elfogadom. 

Kmetty Károly polgármester:  Lévainé Apagyi Erikát is megkérdezem, Erika  elfogadod-e a jelölést? 

Lévainé Apagyi Erika:  Igen, elfogadom. 

Kmetty Károly polgármester:  Kérdezem a képviselő-testület tagjait, hogy  az általam jelölt Lehoczky 
Enikőt és Lévainé Apagyi Erikát a Humánügyi bizottság tagjává megválasztják-e? Aki igennel szavaz, 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 162/2016. (VIII. 09.) határozata 
Lehoczky Enik ő és Lévainé Apagyi Erika Humánügyi Bizottságba tört énő megválasztásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Lehoczky Enikőt és Lévainé 
Apagyi Erikát a Humánügyi Bizottság tagjává választja. 
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Szabó István alpolgármester:  Mivel a létszám csökkent az új bizottságnál, ezáltal marad némi 
tiszteletdíj, szeretném kérni, hogy a bizottság tegyen majd javaslatot, hogy a későbbiekben mit kezd 
majd azon összeggel, ami megmaradt.   

2. napirendi pont: Törzskönyvi nyilvántartás és ala pító okiratok házszámváltozás miatti 
módosítása  

Kmetty Károly polgármester:  Kérdezném a testületi tagokat, hogy van-e ezen napirendi ponttal 
kapcsolatban kérdés, észrevétel? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Erre a döntésre azért van szükség, mert a Magyar Államkincstár 
testületi döntés hiányában nem vezeti át a házszám változásról szóló határozatot.  

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 163/2016. (VIII. 09.) határozata 
Őrbottyán Város Önkormányzat törzskönyvi nyilvántart ásának módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Őrbottyán Város Önkormányzat 
törzskönyvi nyilvántartását úgy módosítja, hogy a 1312-2/2016. számú határozat alapján az 
önkormányzat székhelyének új címe 2016. június 11. napi hatállyal: 2162 Őrbottyán, Fő út 99. szám. 
Felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a törzskönyvi nyilvántartás módosításáról. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 164/2016. (VIII. 09.) határozata az 
Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal alapító 
okiratának módosítását a határozat 1. melléklete és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okiratát a határozat 2. melléklete szerint elfogadja. Felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen az 
alapító okirat módosításának törzskönyvi bejegyzéséről. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 165/2016. (VIII. 09.) határozata az 
Őrbottyáni Gazdasági és M űszaki Ellátó Szervezet alapító okiratának módosítás áról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete az Őrbottyáni Gazdasági és Műszaki Ellátó 
Szervezet alapító okiratának módosítását a határozat 1. melléklete és a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratát a határozat 2. melléklete szerint elfogadja. Felkéri a jegyzőt, hogy 
intézkedjen az alapító okirat módosításának törzskönyvi bejegyzéséről. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 166/2016. (VIII. 09.) határozata a 
Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán alapító okiratának módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete a Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán alapító 
okiratának módosítását a határozat 1. melléklete és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
alapító okiratát a határozat 2. melléklete szerint elfogadja. Felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen az 
alapító okirat módosításának törzskönyvi bejegyzéséről. 

3. napirendi pont: Szakorvosi nap támogatása  

Kmetty Károly polgármester:  A Pénzügyi Bizottság a testületi ülés előtt megtárgyalta az 
előterjesztést. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolta a 
Képviselő-testületnek. 

Kmetty Károly polgármester:  A testületi tagoknak van-e kérdésük? Aki a szakorvosi nap 
támogatását a határozati javaslatban foglaltak szerint támogatja, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 
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Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 167/2016. (VIII. 09.) határozata a 
szakorvosi nap támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a PharmaSelect Kft. által 2016. 
novemberében szervezendő szakorvosi napot bruttó 450.850- Ft. összeggel támogatja. Az összeg 
fedezetét a civil szervezetek támogatására elkülönített keret terhére biztosítja. Felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a támogatás átutalásához szükséges intézkedéseket tegye meg. 

4. napirendi pont: Konténer bérlése tanterem kialak ítása céljából  

Kmetty Károly polgármester:  Pénzügyi Bizottság tárgyalta az előterjesztést. 

Kollár Sándor képvisel ő: A bizottság támogatta a javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy a 
határozatba kerüljön bele, hogy 2017. január 31-ig szól ez a bérleti szerződés az előterjesztésben 
megjelölt összeggel. 

Szabó István alpolgármester:  Annyit szeretnék kérni, hogy az Egyebek napirendi pont keretében a 
nyitott iskolaudvar további működéséről ejtsünk szót. Vagy akár egy informális ülésen beszéljük meg, 
hogy hogyan kellene ezt a kezdeményezést folytatni a maradék 2,5 hétben. 

Cserepka András képvisel ő: Szeretném megkérdezni, hogy mi az indoka ennek a konténer 
bérlésnek? Sejtjük, de nem tudjuk. A másik, hogy ha tantermeket alakítunk ki, akkor nyilván 
csoportfejlesztésről is kell vagy kellett döntenünk. Döntöttünk erről? Kinél van a hatáskör jelen 
pillanatban? A harmadik, hogy amennyiben erre tényleg szükség lesz és termeket kell kialakítani és 
gondolom ezt már a mostani tanévtől, akkor ennek van-e valamilyen műszaki anyaga, 
dokumentációja? Azt a szakhatóságok látták-e, ismerik? Ezt azért kérdezem, hogy ne legyen a 
későbbiekben a szakhatóságok részéről probléma. Lenne még egy kérdésem, hogy megvan-e már a 
végső, központi döntés arra vonatkozóan, hogy a mi általános iskolánkkal a jövőben mi fog történni? 
Mi a mi kötelezettségünk?  

Kmetty Károly polgármester: Tantermekre azért van szükség, mert új osztályok jönnek létre. 
Mindenki emlékszik, hogy tavaly, amikor a központi óvodában a tornaszobát elkészítettük, azt egy 
első osztályos iskolás csoport vette igénybe. Ezen kívül még egy osztályt ki kellett alakítania az 
iskolának és őket már nem tudjuk hová eltenni. Tekintettel arra, hogy január 1-jével a KLIK átveszi az 
üzemeltetést is, ezért úgy gondoltuk, hogy mindenképpen egy terem kialakítására szükség van. 
Nincsen más megoldás ilyen rövid idő alatt és azért gondoltuk azt, hogy legyen kettő tanterem, hogy 
az óvoda igénybe tudja venni a tornaszobát. És amúgy sem túl szerencsés, hogy egy általunk 
fenntartott intézményben egy KLIK-hez tartozó osztályt helyezünk el. 

Ezek olyan konténerek, amelyekre megvannak a speciális engedélyek, úgy gondolom, hogy nem lesz 
szakhatósági kifogás ezzel kapcsolatban. 

A legfontosabb kérdés az volt, hogy a villany-hálózat el fogja-e bírni a terhelést. Az erre vonatkozó 
felmérések megtörténtek. Arra vonatkozóan, hogy január 1-jétől ez egészen pontosan hogyan fog 
működni, nem tudunk jelenleg választ adni. A döntés megszületett kormányzati szinten. Valamennyi 
iskolánál a KLIK átveszi az üzemeltetést. Az önkormányzat az ingatlan tulajdonosa marad, de az 
üzemeltetést már nem mi fogjuk végezni. Természetesen tájékoztattam a megbízott iskolaigazgatót, 
hogy a jövő évi KLIK költségvetésnél figyelembe tudják venni a konténer bérlési lehetőséget. A 
jelenleg is fennálló probléma is mutatja, hogy előbb-utóbb szükségünk lesz egy új iskolára. 

Cserepka András képvisel ő: Azt kérném az intézményvezetőtől és az érintett vezetőktől, hogy a jövő 
évi költségvetésnél akkor már ezekkel tényleg számoljunk. Vagy csoportosítsunk, vagy hagyjuk a 
tartalékba esetlegesen egy iskola tervezési költséget vagy önköltség biztosítását, ha valamilyen 
kormányzati szintű beruházáshoz kellene. 

Kmetty Károly polgármester:  Két dolgot szeretnék még akkor válaszként. A végső döntés valahogy 
május végén született meg, hogy a KLIK átveszi az üzemeltetést. A költségvetés tervezésekor, 
márciusban, ezt nem tudtuk tehát figyelembe venni. A másik, hogy az intézményvezető nem hozzánk 
tartozik, tehát az osztályok kialakítása sem a mi hatáskörünk. Hogy a jövő költségvetésbe mit 
tervezünk be és mit nem, én úgy gondolom, hogy alapvetően amit mi fel tudunk ajánlani az mindössze 
egy terület biztosítása lenne, annak is van akkora értéke, hogy ott egy komoly intézményt létre lehet 
hozni. Az idei költségvetésbe egyébként betervezésre került egy új iskola terveztetésének költsége. 
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Benedek Éva képvisel ő: Az idei év az utolsó amikor két 8. osztály van, a következő éevektől három 
osztállyal kell számolni, tehát ha normál kb. 60 fő körüli gyermek jön az iskolába, akkor is jövőre még 
egy tantermet kell létesíteni. 

Kmetty Károly polgármester:  Úgy gondolom, hogy az iskola vezetésének is feladata „bombázni” a 
KLIK-et, hogy lássák, hogy amikor mi azt mondtuk, hogy egy új iskolára van szükségünk, akkor nem 
csak jókedvünkben csináltunk, hanem megvan annak az alapja. Őrbottyán helyzete ebből a 
szempontból igen katasztrófális. Amennyiben nincs több kérdés illetve észrevétel, szavazásra teszem 
fel a kérdést. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 168/2016. (VIII. 09.) határozata a 
„konténer beszerzés tanterem céljára” tárgyban kiír t beszerzési eljárással kapcsolatban. 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a „konténer beszerzés 
tanterem céljára” tárgyban elfogadja a közbeszerzési bizottság javaslatát, és elfogadja a 
CONTAINEX Container-Handelsgesellschaft m.b.H. ajánlatát. 

2. A képviselő-testület felhatalmazza az Őrbottyáni GAMESZ igazgatóját a 3.792.400 Ft + ÁFA 
összegű 2016. augusztus 25-től 2017. január 31-ig tartó bérleti szerződés megkötésére a 
CONTAINEX Container-Handelsgesellschaft m.b.H.-val (1239 Budapest, Ócsai út 6.). 

3. Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a konténerek bérleti 
díjának fedezetét a Beruházási kiadások előirányzatán szereplő, az új iskola terveztetésére 
meghatározott előirányzat terhére biztosítja.  

5. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról  

Kmetty Károly polgármester : Egészen pontosan két pályázatot szeretnénk benyújtani. Az első, az 
Egészség-Sportpark Program, melynek beadási határideje augusztus 15-e és testületi döntést igényel. 
A másik pedig az adósságkonszolidációs pályázat második üteme, ezeket fogjuk benyújtani. A 
Pénzügyi Bizottság mindkét pályázatot megtárgyalta. 

Kollár Sándor képvisel ő: A bizottság mindkét határozati javaslatot elfogadta és a testületnek is 
elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester : Két határozati javaslatunk van, külön szavazunk a két pályázatról. Aki 
támogatja a sportpark kialakítására vonatkozó határozatot az kérem kézfenntartással jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 169/2016. (VIII. 09.) határozata a 
„Nemzeti Szabadid ős – Egészség Sportpark Program” cím ű program keretében meghirdetett 
pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be a Nemzeti 
Szabadidős – Egészség Sportpark Program keretében támogatott alábbi sportparkok és futókör 
megvalósítására: 

a) „D” típusú sportpark megvalósítása az őrszentmiklósi sportpálya területén (309/1 hrsz.) 

b) „D” típusú sportpark megvalósítása a Kossuth utcai sportpálya területén (3243 hrsz.) 

c) „A” típusú sportpark megvalósítása az őrbottyáni strand melletti területen (7637/42 hrsz.) 

d) 200 méteres futókör megvalósítása az őrszentmiklósi sportpálya területén kialakítandó „D” 
típusú sportpark körül. 

A megvalósítani kívánt 200 méteres futókör megvalósításához szükséges 50%-os önerő 
rendelkezésre áll és az legkésőbb a Szerződéskötést követő 15 napon belül megfizetésre kerül a 
Nemzeti Sportközpontok számára. A biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzatának 
2016. évi költségvetésében a beruházási kiadások előirányzat terhére biztosítja. 
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Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 170/2016. (VIII. 09.) határozata az 
„Adósságkonszolidációban nem részesült települési ö nkormányzatok fejlesztéseinek 
támogatása” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be az 
„Adósságkonszolidációban nem részesült települési önkormányzatok fejlesztéseinek támogatása” 
című pályázat keretében az alábbiakra: 

a) A 2162 Őrbottyán 3406. hrsz. alatti ingatlanon lévő volt Pálos fogadó felújítása 

b) A Csurgó utca szilárd burkolattal való ellátása és járda építése  

c) A Kertekalja utca szilárd burkolattal való ellátása és járda építése 

d) A Szent István utca szilárd burkolattal való ellátása és járda építése 

A biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzatának 2016. évi költségvetésében a 
beruházási kiadások előirányzat terhére 1.125.911 forint összegben biztosítja. 

6. napirendi pont: Egyebek  

Kmetty Károly polgármester:  Alpolgármester úr jelezte felszólalási szándékát, úgyhogy átadnám a 
szót. 

Szabó István alpolgármester:  Testületi döntés született arról, hogy az iskolaudvarra 2016. 
augusztus 25-ig bezárólag konténereket fognak felállítani, ami nagyban befolyásolja a nyitott 
iskolaudvar működését. András tájékoztatása szerint holnaptól megkezdik a munkálatokat. Évivel és 
Szilvivel egyeztettünk, hogy nem szeretnénk lefújni a maradék 2,5 hetet. Mit tegyünk, illetve tehetünk? 
Várnám a javaslatokat. Mi arra gondoltunk, hogy szűkített időkeretben, felügyelettel a Bartók Béla 
utcai sportpályára kellene áttenni a programot, melyről mindenképpen tájékoztatnunk kellene a 
lakosságot. 

Kmetty Károly polgármester:  Nem lehet a munkaterületet elkeríteni a gyermekek elől? 

Ponekker Diána:  Sajnos nem. Fel kell szednünk a gumi járólapokat, mert ott fogják áthordani a 
konténereket. A konténerek beszállítása előtt pedig a területet síkká kell tennünk. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Két dologgal kerestek meg engem a lakosok, az egyik az, hogy az 
Erdősor utcán kialakítottuk az útfelületet és a lakosok azt kérik, hogy a bekötő utcák csatlakozásánál a 
töréseket egyengessük el, ne okozzon fennakadást az autósoknak. A másik pedig, hogy a Dózsa 
György utca szilárd útburkolat kialakítása után fekvőrendőrök kialakítását kezdeményezzük lehetőség 
szerint, mert az új útburkolaton nagyon gyorsan fognak haladni az autósok. Jelezném még, hogy az 
Erdősor utcában a motorosok és a qvadosok kiseprik a burkolatot. 

Kmetty Károly polgármester:  Mindenképpen lesz sebességkorlátozás a Dózsa György utcában. Az 
Erdősor utcában jómagam is végigmentem a kivitelezővel együtt és nem tapasztaltuk ezeket a 
töréseket. Úgy gondolom, hogy még nincs befejezve, mert az aknafedeleket még szintre kell hozni, 
úgyhogy a helyszínen még fogunk ellenőrizni. 

Kollár Sándor képvisel ő: Ha már az Erdősor utcánál járunk, úgy gondolom, hogy szabályoznunk 
kellene az elsőbbségi kérdést is ezen bekötő utcáknál, mert nem egyértelmű. 

Cserepka András képvisel ő: Általános forgalomtechnikai felülvizsgálatot kellene kezdeményezni. 
Esedékes lenne, korábban már próbálkoztunk, célszerű lenne az egész településre vonatkozóan. A 
napokban a Dózsa György utca erdőkertesi oldalán valaki valamilyen nehéz gépjárművel ment végig 
és megsértette a padkát az utcában több helyen is. Kérem, hogy a közterület-felügyelők fokozott 
figyelemmel ellenőrizzenek. Rájuk amúgy az általános munkarend vonatkozik? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Nem általános munkarendben dolgoznak. 

Cserepka András képvisel ő: A gépjármű-használat szabályozva van-e náluk? Ki és mikor 
használhatja? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: Igen, szabályozva van, ha és amennyiben hétvégi munkavégzés van 
elrendelve náluk, a gépjárművel haza is mehetnek. 
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Lehoczky Enik ő képvisel ő: Még egy kérdésem lenne, hogy van egy ingatlan az Esze Tamás 
utcában ahol eléggé sok a lom. Mit lehet ilyenkor tennünk? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A közterület-felügyelők felszólítják az ingatlan tulajdonosát az ingatlan 
rendbetételére. Amennyiben a figyelmeztetés nem vezet eredményre, az ingatlan tulajdonosa 
pénzbírsággal sújtható.  

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Jelezni szeretném még, hogy esténként a játszótéren 19 és 20 év körüli 
fiatalok jelennek meg és használatba veszik az eszközöket melyekben méretükből kifolyólag kárt is 
okozhatnak és ezáltal a kisgyermekek nem tudják használni azokat. Kérem, hogy esténként a 
polgárőrök nagyobb figyelmet fordítsanak erre a helyszínre. 

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a rendkívüli ülést 9.14 órakor bezárt a.  

 

Kmetty Károly  Gállné Mezősi Szilvia 

polgármester  jegyző 

 

  

 Lehoczky Enik ő 

 képviselő 

 jegyzőkönyv-hitelesítő 


